
Aan het College 

Aan de Raad 

  

Bijgaand treft u aan schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO van de fractie van D66 inzake afwijzing aanvraag horecabestemming Middelland. Conform 

RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden, te weten vóór 21 januari 2017. 

  
Met vriendelijke groet, 
  
Erwin Geldorp | raadsgriffier | Gemeente Woerden  
Postbus 45, 3440 AA Woerden | De Bleek 10, 3447 GR Woerden 
T 0348 - 428 510 |M 06 - 20094715 |E geldorp.e@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl  
W gemeenteraad.woerden.nl 
aanwezig: ma, di, wo, do 

  

  

  

  

From: Geldorp, Erwin <geldorp.e>
Sent: donderdag 22 december 2016 9:57:49
To: !Raadsleden; !Burgemeester en wethouders
Cc: Stadhuis; !Concernzaken 
Subject: schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO D66 inzake afwijzing aanvraag horecabestemming Middelland
Attachments: d66 inzake afwijzing aanvraag horecabestemming middelland.pdf 



 

Artikel 40 vragen inzake 'afwijzing aanvraag Horecabestemming op 

bedrijventerrein Middelland'  

Aanleiding:  

Uit een artikel in het Algemeen Dagblad van woensdag 21 december j.l. blijkt dat de 

aanvraag van een lunchroom op bedrijventerrein Middelland om van een  bedrijfskantine 

zelfstandige horeca te maken, is afgewezen. Een openbare lunchroom is volgens het 

Woerdense college in strijd met het bestemmingsplan. De aanvraag zou niet passen binnen 

de visie voor de lange termijn, waarbij nieuwe horeca buiten het centrum en 

wijkwinkelcentra beperkt wordt toegestaan en is dit initiatief niet vergelijkbaar met het  al 

bestaande initatief van 'De Hall' op hetzelfde bedrijventerrein. 

 

Bovenstaande geeft de D66 fractie aanleiding om de volgende vragen aan het college te 

stellen: 

 Wat zijn de criteria waarop het college deze aanvraag voor een Horecabestemming 

op industrieterrein Middelland heeft afgewezen? 

 Waar wijkt deze aanvraag dan af van een al bestaand initiatief 'De Hall' op hetzelfde 

bedrijventerrein? 

 Ziet het college in deze casus aanleiding daar met de raad over in gesprek te gaan of 

overweegt men een aanpassing van het bestemmingsplan? Zo nee, waarom niet? 

Op bovenstaande vragen vernemen wij graag, met een nadere toelichting, uw reactie. 

Namens de fractie van D66, George Becht 
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